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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Η υποστελέχωση και η αδιαφορία της κυβέρνησης για το ΕΣΥ έχει αφήσει τους κατοίκους του Ν. 
Ευβοίας χωρίς επαρκή υγειονομική κάλυψη». 

Παρακολουθούμε, δυστυχώς, όλο το τελευταίο διάστημα την κατάρρευση του ΕΣΥ και των υπηρεσιών του. Παρά τις 
κυβερνητικές διαβεβαιώσεις, η κατάσταση αυτή γίνεται ολοένα χειρότερη και αφορά φυσικά το σύνολο της επικράτειας. 

Στον Ν. Ευβοίας έχει πάρει διαστάσεις που εγκυμονεί ευθέως κινδύνους για ανθρώπινες ζωές. Τελευταίο γεγονός 
αποτελεί η παραίτηση της παιδιάτρου από το νησί της Σκύρου, ένα νησί με 300 περίπου μαθητές. Αποτέλεσμα είναι τα 
παιδιά του νησιού που αποτελούν την πιο ευάλωτη πληθυσμιακή ομάδα να βρίσκονται εκτεθειμένα και ακάλυπτα από 
το Εθνικό Σύστημα Υγείας! (είχαμε καταθέσει ερώτηση κοινοβουλευτικού ελέγχου στις 11 Δεκεμβρίου 2023). 

Στο νοσοκομείο της Χαλκίδας, που εκτός από τους κατοίκους της Εύβοιας εξυπηρετεί και πολλούς κατοίκους από τον 
γειτονικό νομό της Βοιωτίας, με καθημερινή 24ωρη εφημερία, η κατάσταση είναι οριακή. Όπως καταγγέλλει ο ίδιος ο 
σύλλογος των εργαζομένων, η μετεγκατάσταση στο νέο κτίριο (τρεις φορές μεγαλύτερο από το προηγούμενο) έγινε με 
τον οργανισμό του 2012 και συνεχίζει με αυτόν. Την ίδια στιγμή επεκτάθηκαν τμήματα και λειτούργησαν νέα, εκτός 
οργανισμού, ενώ έχουν κλειδωθεί τμήματα και εξοπλισμός! Να σημειωθεί ότι το 40% του προσωπικού είναι με 
διαφόρων ειδών συμβάσεις. Αποτέλεσμα της υποστελέχωσης, η οποία προβλέπεται να γίνει χειρότερη με τις 
μελλοντικές συνταξιοδοτήσεις, είναι: 

· Οι εξαντλητικές εφημερίες ιατρών πολύ πάνω από αυτές που ορίζει ο νόμος 
· Οι συνεχείς βάρδιες προσωπικού με ένα ρεπό τη βδομάδα 

· Η δημιουργία αυτοτελούς ΤΕΠ και διαλογής στα επείγοντα χωρίς εφαρμογή της νομοθεσίας για 24ωρη στελέχωση 
του τμήματος με γιατρό και νοσηλευτή με αποτέλεσμα την πολύωρη αναμονή όσων προσέρχονται στο νοσοκομείο 

· Η λειτουργία τριών από τις 6 λειτουργικές αίθουσες ενώ η λίστα των χειρουργείων μεγαλώνει 

· Η λειτουργία του μαγνητικού τομογράφου δυο φορές μόνο τη βδομάδα 
· Η λειτουργία της ΜΕΘ με μετακινήσεις προσωπικού και υποτυπώδη ταχύρρυθμη εκπαίδευση. 

Στο νοσοκομείο Καρύστου (είχαμε καταθέσει ερώτηση στις 20 Οκτωβρίου 2023) έχουν αποχωρήσει ήδη 5 γιατροί ενώ 
υπάρχει διάχυτη η αγωνία για νέες αποχωρήσεις κατά δήλωση των ίδιων των ιατρών που κλείνουν πέντε (5) χρόνια 
προϋπηρεσία σε άγονο. 

Παράλληλα, στο Κέντρο Υγείας Ιστιαίας και στο Νοσοκομείο Καρύστου παρά τις επαναλαμβανόμενες εξαγγελίες δεν 
έχει προχωρήσει η δημιουργία μονάδας τεχνητού νεφρού είτε για λόγους στελέχωσης, είτε για λόγους εξοπλισμού με 
αποτέλεσμα οι νεφροπαθείς να ταλαιπωρούνται διανύοντας μεγάλες αποστάσεις. 

Τέλος, τα προβλήματα στη λειτουργία του ΕΚΑΒ παραμένουν, ο δεύτερος σταθμός στη βορειοκεντρική Εύβοια δεν έχει 
δημιουργηθεί και το μοναδικό νέο ασθενοφόρο προέρχεται από δωρεά της Αρχιεπισκοπής Αμερικής. 

Σε συνέχεια των παραπάνω,  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 
1. Τι σκοπεύει να κάνει για να αντιμετωπιστούν τα ζητήματα υποστελέχωσης των νοσοκομειακών μονάδων 
και κέντρων υγείας; Θα δοθούν κίνητρα σε γιατρούς που υπηρετούν σε παραμεθόριες και νησιωτικές 
περιοχές; 
2. Τι σκοπεύει να κάνει για τη λειτουργία των μονάδων τεχνητού νεφρού και την ενίσχυση του ΕΚΑΒ; 

O ερωτών Βουλευτής, 

 

Κεδίκογλου Συμεών 
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